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W związkuze skargami wpływajęcymi do Ministerstwa Środowiska na nieprawidłowe

wystawianie przez towczych kół łowieckich upolvaznień do wykonylvania pololvania

indywidualnego uwzględniaj ących klasy wiekowo-płciowe dzików' uprzejmie proszę

o przwomnienie ł.owczym o konieczności właściwego wystawiania upowaznień

w odniesieniu do dzikow.

Chciałbym równiez przypomnieó, Że ptzeptowadzona w 2014 r. nowelizacja

rozporządzenia Ministra Środowiska w sprawie rocztych planów łowieckich i wieloletnich

łowieckich planow hodowlanych maj4ca na celu ułatwienie rea|izac1\ pozyskania dzików

uprościła planowanie łowieckie r,v odniesieniu do dzików do ogólnej ich liczby bez podziału

na klasy wiekowo-płciowe.

Zwtacam tez uwagę na fakt, ie kontecznośó sprawnej realizacji odstrzału dzikow

prowadzonego zarówno w ramach planowania łowieckiego jak i przepisów weterynaryjnych,

jest bardzo waina w kontekście ograntczanta dalszego rozprzestrzeniania winrsa

afrykańskiego pomoru świń (ASF).
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